

• إصدار بطاقة المندوب الأولى مجاناً (لمرة واحدة فقط) .

التمويل الكويتي.

في حالة فقدان أو التلف أو طلب بطاقة اضافية يتم خصم رسوم 5 د.ك.

• سيتم ارسال رمز تفعيل البطاقة (OTP) إلى رقم الهاتف النقال المعرف على أنظمة بيت

Date: : التاريخ

Note

. Courier Card shall be issued at no charge (for the first time only).

number identified on KFH systems.

• In event of loss, damage or applying for additional card, 5 KD will be deducted.

An activation code (OTP) will be sent for activating the card to the mobile

طلب إصدار بطاقة المندوب / Request for Issuance of Courier Card

Dear M/s Kuwait Finance House	السادة/ بيت التمويل الكويتي المحترمين
In my capacity as the person authorized to manage the account, you are kindly requested to issue () courier	بصفتي المخول بإدارة الحساب يرجى التكرم بإصدار عدد () بطاقة المندوب
cards for our Account No	لحسابنا لديكم رقم
in the name of (Please write the account name):	باسم (كتابة اسم الحساب):
with you. Further, I authorize our courier so-called	وأفوض مندوبنا
and holder of Civil ID Card No.	رقم مدني باستلام وتفعيل البطاقة والرقم
to receive and activate the card and its respective PIN	السري الخاص بها وذلك حتى نتمكن من استخدام البطاقة في الإيداعات النقدية
number so that we can use the card in cash and cheque deposits through ATMs.	والشيكات عن طريق أجهزة الإيداع الآلي.
I, the undersigned, do hereby declare and acknowledge that:	أقر أنا الموقع أدناه: أقر أنا الموقع أدناه:
 Kuwait Finance House is not legally responsible for the use of the card by our courier or any other person 	غيره للبطاقة سواء كان بتصريح من قبلنا أو بدونه أوعن أي خطأ ناتج عن
whether with or without permission from our side or	سوء استخدام للبطاقة.
for any mistake arising from the misuse of the card.	
Further, we shall assume the responsibility of afactuarding the cond and the DIN number arginates.	• أن مسؤولية حفظ البطاقة والرقم السري من الفقدان أو السرقة أو التلف تقع
safeguarding the card and the PIN number against loss or damage and Kuwait Finance House shall	علينا ولا يتحمل بيت التمويل الكويتي أي مسؤولية جراء ذلك.
assume no responsibility in this regard.	 بأن نتحمل المسؤولية الناشئة عن تسرب بيانات الحساب والرقم السري.
We shall assume the responsibility arising from the	• أن بيت التمويل الكويتي له الحق في رفض أو قبول الإيداعات أو وضع
account and PIN number related data leakage.Kuwait Finance House shall be entitled to reject or	حدود للمبالغ التي يمكن قبول إيداعها بالحساب.
accept deposits or establish limits for the amounts that are acceptable to be deposited in the account.	وبهذا الخصوص أتعهد بسداد أي مصروفات أو رسوم مفروضة على هذه الخدمة
In this regard, I undertake to pay any expenses or fees	أو عند تعديلها حسبما يرى بيت التمويل الكويتي، كما أتعهد في حال فقدان البطاقة
imposed for that service or upon being amended as	أو تعرضها للسرقة بالإبلاغ عنها فورا لدى بيت التمويل الكويتي من خلال الفروع
Kuwait Finance House deems appropriate. Moreover, I undertake, in event that the card is lost or stolen, to notify	أو مركز الاتصال 1803333.
Kuwait Finance House immediately thereof through	وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،
branches or the Call Center (1803333).	والعصور بعبول فالق الإحدرام ،،،
Best Regards,	
Name in English as it will appear on Card	للجهات الاعتبارية/ والشركات: كتابة اسم الحساب المطلوب على البطاقة (بالانجليزي)
Applicant (Authorized Signa	40m3 1/0 5 5 1 1 1 5 5 1 1 1 5 5 1
Name\	مقدم الطلب (المفوض بالتوقيع) / : (tory): الاسم /
Civil ID No\	رقم البطاقة المدنية /
Signature Attested by / المصادقة	Authorized Signatory' Signature / توقيع المخول
Country Signature of Bookint	
Courier' Signature of Receipt \	توقيع المندوب بالاستلام /